

第 20 屆 國際生物催化暨農業生物技術研討會報名系統【隱私權聲明】

親愛的朋友，感謝您蒞臨「第20屆國際生物催化暨農業生物技術研討會報名系統」（以下簡稱「ISBAB線上報名系統」）。關於您個人的隱私權，「ISBAB線上報名系統」絕對尊重並予以保護。

為了幫助您了解「ISBAB線上報名系統」如何收集、運用及保護您所提供的個人資訊，請您務必詳細閱讀以下資訊：

一、關於政策適用範圍

關於您在本研討會及本報名網站所涉及的個人資料之收集、運用與保護，凡經由「ISBAB線上報名系統」提交之個人資料，除用於本研討會業務之需要外，世界各國之任何機關、團體、公司或個人均無權收集、存取或使用該資料。此外，該資料不適用於本網站所連結之政府機關網站或其他對外連結，相關之隱私權政策請參照該連結網站。不依此規定者，本網站不承擔任何連帶責任。違者須自行負擔相關法律責任。

二、關於個人資料之蒐集

本報名活動根據研討會的需要，向您蒐集個人基本資料：包括真實姓名、服務單位、職稱、聯絡電話、電子郵件信箱等個人資料。這些資料僅用於舉辦本研討會相關業務之用，不另作其他用途。

『ISBAB線上報名系統』有義務保障所有報名者的個人隱私。在未獲得您的明示同意之前，不會隨意更改或刪除您的任何個人資料或檔案。除非事先得到您的同意，或者符合以下特定情況，否則不得為之。

- 1.經由合法的途徑。
- 2.保護或防衛與網路相關的民眾權利或所有權。
- 3.為保護本網站各相關單位之權益。

「ISBAB線上報名系統」絕不會任意提供、出售、交換或出租您的任何個人資料給其他團體、個人或私人企業。但有下列情形者除外：

- 1.配合司法單位合法的調查。
- 2.依法配合相關權責機關依職務需要之調查或使用。
- 3.在符合相關法令與規範之安全保護要求下，進行網站服務維護管理及系統調整等作業。

三、網站安全機制

本網站將盡力建立完善的安全保護措施，運用軟硬體設備建立網路安全機制，網站主機不定期進行弱點掃描與系統漏洞修補。本網站亦配置網路記錄分析系統，偵測網路異常紀錄與資訊，對於破壞性行為或企圖侵入伺服器主機的異常行為，將依相關安全規範進行攔阻，並通報警政單位。

四、個人資料的利用及傳輸

本網站有權於特定目的或法令許可範圍內，對取得之個人資料進行保管、利用、處理或傳輸，期間為自研討會報名日起至研討會相關作業結束為止，利用地區為臺灣地區。本網站將盡力以合理之技術及程序，以維護所有個人資料之安全。

五、自我保護措施

請妥善保管您的報名資料、代碼等相關資料，勿將其提供給第三者，尤其是密碼；在您

使用本網站提供的各項服務後，請務必登出帳號。若您與他人共享電腦或使用公共電腦，請務必關閉瀏覽器視窗，以防止他人讀取您的資料。

六、其他

本報名系統將因應社會環境及法令規定的變遷或科技技術的進步，不定期修訂與公布本政策，並採用最新技術與法規，盡力保護您的網路隱私。請您隨時上網閱覽本政策，以保障您的權益。

Privacy Statement for the Registration System of the 20th International Symposium on Biocatalysis and Agricultural Biotechnology

Dear Participants,

Thank you for visiting the **ISBAB Online Registration System for the 20th International Symposium on Biocatalysis and Agricultural Biotechnology** (hereinafter, the “**ISBAB Online Registration System**”).

The ISBAB Online Registration System respects and safeguards your privacy.

To facilitate your understanding of the manner in which the ISBAB Online Registration System gathers, employs, and safeguards your personal information, kindly review the subsequent information with careful attention.

I. Scope of This Privacy Policy

This Privacy Policy applies to the collection, use, and protection of personal information related to your participation in this symposium and to your use of the registration website.

Personal information submitted through the ISBAB Online Registration System may be collected, accessed, or used only for the organization and administration of this symposium. Government agencies, organizations, companies, or individuals are not permitted to collect, access, or use such information for any other purpose.

This Privacy Policy does not apply to government agency websites or other external websites linked from this website. Please refer to those websites' privacy policies. This website assumes no responsibility for the privacy practices of external websites. Any violation shall be subject to applicable legal liability.

II. Collection of Personal Information

For symposium registration and administration, we may collect basic personal information from you, including your:

- Full name
- Affiliated institution or organization
- Job title
- Contact telephone number
- Email address

The information collected will be used solely for the organization and administration of this symposium and will not be used for any other purpose.

The ISBAB Online Registration System is obligated to protect the privacy of all registrants. Your personal information will not be disclosed unless you have given prior consent or unless one of the following circumstances applies:

1. When required through lawful procedures.

2. When necessary to protect or defend the rights or property of relevant Internet users.

The ISBAB Online Registration System will not, except in the following circumstances, arbitrarily provide, sell, exchange, or rent your personal information to any organization, individual, or private enterprise:

1. To cooperate with lawful investigations conducted by judicial authorities.
2. To cooperate with investigations or use by competent authorities in accordance with their official duties.
3. When disclosure is believed in good faith to be required by law or necessary for the administration, maintenance, or improvement of website services.

III. Website Security Measures

To ensure the security of the website servers, the registration system has implemented network security measures for its externally accessible servers.

Vulnerability assessments and system security updates are performed periodically.

Any destructive activity or any abnormal attempt to gain unauthorized access to the servers will be reported and blocked in accordance with applicable security policies and may also be reported to law enforcement authorities.

IV. Use and Transmission of Personal Information

Within the scope of the specified purposes or as permitted by applicable laws and regulations, this website may retain, use, process, or transmit the personal information it collects.

The retention and use period shall commence from the date of symposium registration and shall continue until the conclusion of all administrative procedures related to the symposium.

The geographical area where the personal information will be used is Taiwan.

V. Personal Data Protection Measures

Please safeguard your registration information, codes, and other related information, and do not provide them to any third party, especially your password.

After using the services and functions on this website, please make sure to log out of your account.

If you share a computer with others or use a public computer, please remember to close the browser window to protect your personal information.

VI. Other Provisions

This registration system may revise and publish this Privacy Policy from time to time in response to changes in the social environment, applicable laws and regulations, or technological developments.

We will make every effort to protect your online privacy by adopting up-to-date technologies and complying with applicable laws and regulations.

Please review this Privacy Policy periodically to protect your rights and interests.